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Protokoll til  styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb

 Møtenummer 5

Sted Klubbhuset, Trandum, Mogreina

Dag, dato Mandag 2 september 24 kl 1900

Fremmøte Thomas, Anette, Hege, Steinar, Charlotte og Heidi

Ikke møtt Marie-Kristine og Marita

Klokkeslett Kl 1900

Eventuelle saker meldes til Heidi på styremail styret@nannestadogomegnhk.com 

Saksliste
01/24 Godkjenning av møteinnkalling 
Godkjent. Styret er beslutningdyktige.
02/24 Godkjenning av referat fra styremøte 27.5.24
Godkjent
03/24 Gjennomgang økonomi
Kasserer har sendt status til 
Driftsresultat – Kr 24 569
Bokført saldo – Kr 529004
Agilitystevnet  er nå oppgjort. Resultatet ble 30423 i overskudd.
Rallystevnet er oppgjort. Resultatet ble 301 kr i overskudd.
Gjensidigestiftelsen og Sparebankstiftelsen – det har kommet forslag om å søke på ny container. Det søkes om 
kurs om videreutdanningskurs i klubben, som fordeles på gruppene.

Sak 04/24

Tittel Nytt fra gruppene

Bruks
v/Thomas

Feltcup er avholdt innad i klubben, og 2 forskjellige dager. Vinner ble 
Hilde og Noca. 
Det har kommet flere og flere innom, og gruppa begynner å ta seg opp. 

Grunnleggende 
lydighet
v/Tone

Begynt å komme mange på onsdager. I september er det snakk om å 
kjøre tema lineføring/gå pent i bånd. Det er nå 12 hunder på onsdager. 

Siste trening i måneden er det prat i gruppa om videre arbeid. 
Rallylydighet
v/Hege/Anette

Samme gjengen og det kommer litt nye folk. Det har blitt foretatt ett 
oppsummeringsmøte fra stevnet, referat kommer. Mye stevner utover, 
og mange aktive ekvipasjer. Det er også mange ekvipasjer som får gode 
resultater. 

Agility
v/Heidi

Agilitygruppa er delt på 2 grupper. I sommer var det åpent for alle på 
onsdager – og det var ingen som kom. 

Heidi trakk seg som agilitygruppeleder på styremøtet. 
Rallystevne Gruppa har hatt møte – referat kommer
Romeriksstevne
t 

Det er ingen som ønsker å sitte i stevnegruppa og det blir pt ikke 
Romeriksstevnet i 2025.

mailto:styret@nannestadogomegnhk.com


Side 2 av 5

05/24 Åpne Saker 

Sak 26/23-01
Tittel Skal vi endre på rutinene for betalt treningsavgift?
Ansvarlig Hege og Anette og Rita
Informasjo
n

Når ett medlem har betalt – hvem gjør hva??
Når nytt medlem starter – kasser gir sekretær beskjed som sender 
velkomstmelding ut – kopi til gruppelederne som tar tak i nytt medlem. 
3 scenarier

1. Årlig – fornye treninsavgift – sendes årlig til alle eksisterende 
medlemmer. Retningslinjene legges ved i e-post. 
Når eksisterende medlemmer har betalt sendes kode i felles e-post 
med blindkopi.

2. Nye medlemmer – har betalt medlemsavgift og treningsavgift – 
3. Nye medlemmer som melder sin interesse om trening

Vi trenger en velkomst melding til nr 2 og 3.

Fra styremøte 2 sept24
Det er laget ett utkast til velkomstbrev for gruppe 2 og 3 av Hege
Utkastet ble gjennomlest og godkjent med små endringer. 
Utkastet ligger som vedlegg til referatet. 

Prosedyre – hvem gjør hva
Hvis noen melder interesse  - styremedlem sender velkomstbrev
Medlemmet kontakter gruppeansvarlig  - 
Medlem melder seg inn og betaler
Kasserer melder fra til sekretær
Sekretær sender retningslinjer til medlemmet MEN IKKKE KODE… 
Koden må gis ut av gruppeansvarlig/ gruppeleder gir beskjed til sekretær 
som sender kode
Leder sender mail til alle gruppeansvarlige med informasjon 

Gruppeansvarlig skal legge inn vedkommende på FB gruppa.
GODKJENT

Kommentar
Status Avsluttes

Sak 11/24
Tittel Økonomiske retningslinjer må oppdateres
Informasjo
n

Kurspriser: ENDRINGER
Praksis har vært at kurset skal gå minst i 0.  

Kurs med instruktør fra klubben er priset med timepris. Beløpet økes fra kr 
100 til kr 150
Barn under 18 år. Beløpet er 50% av voksen pris.

Nytt forslag kurs med eksterne instruktører 
Kurspris bør beregnes slik at klubben får kr 100 per ekvipasje for å dekke 
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kostnader ifbm utstyr/plass etc.  Endringene gjelder fra 1. august 2024.

Belønningssystem for innsats v/ klubbens medlemmer 
De retningslinjene som står forblir uendret.  Vi må ta dette opp til høsten. 
Forslag om å gjøre om til timer. Sette opp krav til dugnadstimer for å være 
medlem. 

Godtgjørelse til regnskapsføring
- lar det stå – må tas opp til høsten.
GODKJENT

Kommentar Er endringene som ble godkjent sist ført inn i retningslinjene??
Temar som bør tas opp ila høsten: 
Belønningssystem for innsats v/ klubbens medlemmer 
Godtgjørelse til regnskapsføring

Ansvarlig Heidi
Status Videreføres – tas på neste møte i oktober

Sak 13/24
Tittel Sommeravslutning 
Informasjo
n

Det er ønske om en sommerslutning/sosial samling i NOHK
Det er snakk om fest som vi samler hele klubben
Sommeravslutning – styret jobber med å nedsette festkomitee for å arrangere 
en høstfest.
 Tone er med i arr.komitee.
Godkjent

Saken avsluttes. Det blir ikke fest – det er ikke kapasitet til å arrangere fest. 
GODKJENT

Kommentar Status på sak?
Ansvarlig Steinar / Anette
Status Avsluttes

Sak 14/24
Tittel Drenering/kum på treningsplassen
Informasjo
n

Nok ett år har mange treninger måtte blitt avlyst grunnet mye vann og is på 
klubbens område. Kan vi få til en løsning for å få vekk vannet?
Steinar sjekker med Arne om utgifter – for befaring og prisoverslag + 
tidsangivelse
Arne har snakket med broren. Broren skal komme med prisoverslag. 
Godkjent

Ikke noe nytt. 
GODKJENT



Side 4 av 5

Kommentar Status på sak?
Ansvarlig Steinar
Status videreføres

Sak 18/24
Tittel Kurs i klubben
Informasjo
n

Dette ble tatt opp kort forrige gang. Vi har hall og 2 store baner, men 
genererer veldig lite penger inn. Hva kan vi arrangere av kurs, hva gjelder av 
regler for inntjening. Se hen til økonomiske retningslinjer

Forslag – arrangere NKK trinn 1 kurs?
Hvis man har Trinn 1 kurs- vil kursdeltakere der måtte holde kurs for å bestå 
kurset, og kanskje la ballen trille fra der. Vi lar saken stå åpen for å holde 
fokus i styre… 
GODKJENT

Kommentar Bør følges opp ila høsten
Ansvarlig Styret
Status Videreføres

Sak 20/24 *
Tittel Signaturrett  for reg. i Brønnøysund
Informasjo
n

for å få endret til «Signatur:  Styrets medlemmer hver for seg.» må det lages 
styrevedtak. 
Styret har besluttet at styrets medlemmer signerer hver for seg. 
Styrets leder (Steinar) sender inn til brreg nødvendige dokumenter.
Klubbens org.nr 994263153
Godkjent

Dette er nå i orden og saken avsluttes
GODKJENT

Kommentar Status??
Ansvarlig Charlotte /Steinar
Status Avsluttes

Sak 22/24
Tittel Ny revisor
Informasjo
n

Styret tok på seg ansvaret å skaffe revisor.
Steinar tar kontakt med medlem som nevnte dette før/på årsmøtet.
GODKJENT
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Kommentar
Ansvarlig Steinar
Status Videreføres

Sak 23/24
Tittel Restart Nosework gruppe
Informasjo
n

Skal vi starte opp igjen nosework
Medlem i klubben har ytret ønske om å starte opp. 

Medlemmet gis lov til å starte opp gruppa. Styret må få beskjed om 
kontaktperson og treningstidspunkter.
GODKJENT

Kommentar
Ansvarlig Lene
Status Avsluttes

Sak 24/24
Tittel Leder i klubben
Informasjo
n

Steinar kommer til å trekke seg som leder i klubben, da han flytter fra 
området. Han sitter til årsmøtet.
GODKJENT

Kommentar
Ansvarlig Styret
Status videreføres

Sak 25/24
Tittel Budsjett
Informasjo
n

Forslag til ny budsjett/kontoplan
Klubben har en hel rekke med kontoer, og det er ikke åpenbart hvilke 
kontoer som skal brukes, og kasserer har laget forslag til hvilke kontoer som 
skal/skal ikke brukes.

Styret tar det opp igjen på neste møte.

GODKJENT
Kommentar
Ansvarlig Kasserer
Status videreføre

Sakene over er gjennomlest av de som møtte til styremøtet. 

Eventuelt/egen sak

Belønningssystemet tas opp på neste møte
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Klubben blir 50 år om 2 år 

Øvrige saker meldes til sekretær – foreløpig per e-post styret@nannestadogomegnhk.com  

 NESTE MØTE: 7 oktober kl 1900
 
Heidi Sjøfn Ånerud  - Sekretær  


